
Jednání Kulturního výboru a Výboru pro školu, sport a práci s mládeží 

dne: 1. 6. 2021 od 18:00 hodin na Obecním úřadě 

 

přítomni za Kulturní výbor: předsedkyně výboru Helena Vitvarová, členi: Marcela Bergmannová, Jana 
Pavlová, Miroslav Tobolka, Mgr. Jarmila Gregorová, Jitka Dufková, Martina Dospělová 

přítomni za Výbor pro školu, sport a práci s mládeží: předsedkyně: Mgr. Milada Ulrichová, DiS., členi: 
Karolína Severová, Ing. Martina Homoláčová, Mgr. Michal Trousil, Ph.D. 

hosté: Milan Tobolka – starosta 

nepřítomen: Bc. Andrea Oubramová, Bc. Michal Hušek, Mgr. Vojtěch Hynek 

 

Program: 

1) Zápis ze Školské rady konaný dne 20. 5. 2021 
2) Požehnání obrazu konaný dne 19.6 2021  
3) Posezení pod širým nebem 3. 7. 2021  
4) Stavba Kulturního domu v obci  
5) Vítání občánků – možnosti Covid19 

 
Paní Mgr. Ulrichová podává návrh: „jednání výborů povede paní Helena Vitvarová, DiS., zápis 
provede Mgr. Milada Ulrichová, DiS.“ 

pro 10,     proti 0,     zdržel se 1 

Návrh byl přijat. 

 

1) Zápis ze Školské rady konané dne 20. 5. 2021  
Paní Vitvarová přednesla informace z jednání Školské rady. Zápis ze Školské rady bude dále 
přednesen na jednání zastupitelstva.  
diskuse: 0  
 

2) Požehnání obrazu konaný dne 19.6 2021 
Pan starosta informoval přítomné o historii obrazu, jeho půjčení na 50 let Komitétu pro 
udržování památek z války z roku 1866 a důvodu konání této akce. Informace o konání této 
akce jsou na stránkách obce.  
diskuse: Bude možné obohatit tuto akci o posezení u stánku s vínem v podloubí zámku – 
venkovní prostor – zajištění hygienických nařízení Covid19 (vinaře osloví pan starosta). 
 

3) Posezení pod širým nebem 3. 7. 2021 – pořadatelé jsou cerekvičtí hasiči ve spolupráci s ART-
TELLierem (lis). Zajištění setů, altánů atd. na žádost hasičů zajistí obec.  
 



4) Stavba Kulturního domu v obci 
diskuse: Paní Bergmannová podává informace o vizi Kulturního domu v obci. Paní Ulrichová 
uvedla, že aktuální rozpočet obce není teď připraven k stavbu domu v částce několika desítek 
milionů korun. Paní Bergmannová k tomu uvedla, že nejde o výstavbu v současnosti, ale o 
vyjádření potřeby pro budoucnost. Pan starosta uvedl, že je možné čerpání dotačních titulů – 
je důležité si nejdříve stanovit účelnost, velikost aj. Nejdříve bude tento kulturní dům vytvořen 
tzv. do šuplíku – projektová dokumentace bude ve stovkách tisících. 
  
Pan Trousil navrhl usnesení: Výbor pro školu, sport a práci s mládeží souhlasí s potřebností 
vybudovat Kulturní dům s vnitřní tělocvičnou. 
pro 3 zdržel se 1 proti 1 
Návrh nebyl přijat. 

Hlasování kulturního výboru: Kulturní výbor souhlasí s potřebností vybudovat Kulturní dům 
s vnitřní tělocvičnou. 

pro 4 zdržel se 3 proti 1 

Návrh nebyl přijat. 

 
5) Vítání občánků – možnosti Covid19  

diskuse: možnost vítání občánků v parku u zámku, maximální počet vítaných dětí je 
doporučeno na 3 děti (doprovází je velké množství rodinných příslušníků). Vítání občánků je 
tedy domluveno na jeden den po 3 skupinách. Předběžný termín 25. 7. 2021 nebo 22. 8. 2021. 
 

6) Preventivní program ZŠ – pan Trousil žádá o zveřejnění Preventivního programu na webových 
stránkách školy, jak je uvedeno v samotném dokumentu. Paní Ulrichová bude informovat 
pana ředitele o této žádosti a dohlédne na jeho splnění.  
diskuse: 0 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Ulrichová Milada, DiS.     Předsedkyně: Vitvarová Helena, DiS. 

 

Ověřila: ing. Homoláčová Martina 

 

 

 


